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PROTOKÓŁ NR 31/18 

Z POSIEDZENIA KOMISJI GOSPODARCZEJ  

KTÓRE ODBYŁO SIĘ DNIA 25.04.2018 R. 

 

Posiedzenie o godz. 15.30. otworzył, a następnie prowadził Przewodniczący Komisji 

Gospodarczej Roman Pietrzykowski. W posiedzeniu uczestniczyło czterech członków 

Komisji Gospodarczej (lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu). 

  W posiedzeniu uczestniczyli także: Janusz Kosecki – Burmistrz Miasta, Marcin Hałas 

– Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej, Przestrzennej i Inwestycji, Ewa Lipińska - 

Przewodnicząca Komisji Społecznej, Marcin Nowak - Przewodniczący Zarządu Związku 

Gmin Wierzyca oraz Stanisław Czechura  - kierownik biura Związku Gmin Wierzyca 

Tematem obrad komisji była informacja w zakresie gospodarki śmieciami                        

po zamknięciu roku budżetowego 2017 oraz perspektywy dalszej działalności                                 

po przeprowadzeniu pierwszych przetargów na wywóz śmieci w następnych latach. 

Na początku Przewodniczący Roman Pietrzykowski oddał głos Marcinowi Nowakowi 

Przewodniczącemu Związku Gmin Wierzyca, który przedstawił sytuację finansową Związku 

na dzień 31 marca 2018 roku (załącznik nr 2 do niniejszego protokołu). 

Janusz Kosecki Burmistrz Miasta w kontekście przedstawionych informacji 

powiedział, że ważną rzeczą przy sporządzaniu tytułów wykonawczych jest to,                      

że sporządzanie tytułów wykonawczych odbywa się przez pracowników Związku za pomocą 

aplikacji elektronicznej, gdzie znacznie przyspiesza to całą dalszą procedurę, którą 

kontynuuje Urząd Skarbowy. 

Przewodniczący Roman Pietrzykowski zapytał kiedy weszła możliwość 

elektronicznego sporządzania tytułów wykonawczych? 

Marcin Nowak - Przewodniczący Zarządu Związku Gmin Wierzyca powiedział,                  

że weszło to w życie na przełomie września i października ubiegłego roku. 

Przewodniczący Roman Pietrzykowski zapytał jaka jest ściągalność Urzędu 

Skarbowego w Starogardzie Gdańskim? 

Marcin Nowak - Przewodniczący Zarządu Związku Gmin Wierzyca powiedział,              

że w informacji, którą członkom Komisji przekazał jest zawarta informacja o ściągalności 

ogółem, to znaczy głównie z Urzędu Skarbowego w Starogardzie Gdańskim oraz Urzędu 

Skarbowego w Kościerzynie.  
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Następnie Przewodniczący Roman Pietrzykowski zapytał, czy przedstawione                       

w zestawieniu wydatki są podane łącznie z kwotami, które są już do zapłacenia tylko                        

z oddalonym terminem płatności?          

Marcin Nowak - Przewodniczący Zarządu Związku Gmin Wierzyca odpowiedział,              

że razem jest to ujęte w pozycji koszty niniejszej informacji, gdzie policzona jest również 

faktura z grudnia. Po przedstawieniu danych finansowych zawartych w informacji 

przekazanej osobom obecnym na posiedzeniu komisji Marcin Nowak - Przewodniczący 

Zarządu Związku Gmin Wierzyca powiedział, że wszystkie te dane, które dotyczą gospodarki 

odpadami i kosztami związanymi z segregacją, transportem i zagospodarowaniem                     

tych odpadów stanowią wykładnię do tworzenia specyfikacji na przyszłość. Dodał,                        

że w przyszłości Związek czeka przedsięwzięcie związane z PSZOK-iem, co też ma mieć 

wpływ na obniżenie gospodarki odpadami. W tym momencie o godzinie 16.00. Marcin 

Nowak - Przewodniczący Zarządu Związku Gmin Wierzyca opuścił posiedzenie Komisji. 

Następnie głos zabrał Pan Stanisław Czechura, który przedstawił zebranym informację 

o stanie gospodarki odpadami komunalnymi w mieście Skórcz (załącznik nr 3 do niniejszego 

protokołu). 

O godzinie 16.11. posiedzenie komisji opuścił Janusz Kosecki Burmistrz Miasta 

Skórcz. 

Radny Adam Gawrzyał zapytał co kryje się pod określeniem „nieruchomość 

niezamieszkała” w pozycji zestawienia dotyczącej statystyki nieruchomości gminy? 

Stanisław Czechura odpowiedział, że są to nieruchomości, w których prowadzona jest 

działalność gospodarcza. Dodał, że nieruchomości podzielone są na zamieszkałe, oraz 

niezamieszkałe. 

Przewodniczący Roman Pietrzykowski zapytał, czy zapis „zabudowa jednorodzinna” 

oznacza, że zamieszkuje tą nieruchomość jedna osoba? 

Stanisław Czechura odpowiedział, że oznacza to budynek jednorodzinny, natomiast 

„zabudowa wielorodzinna” oznacza bloki. 

Przewodniczący Roman Pietrzykowski zapytał, czy pracownicy Związku weryfikują 

sytuację osób samotnych i nie są naliczane należności w przypadku śmierci takiej osoby? 

Stanisław Czechura odpowiedział, że oczywiście weryfikacja taka jest prowadzona              

na podstawie otrzymanej korespondencji zawierającej akty zgonu. 

Przewodniczący Roman Pietrzykowski zapytał o to, kto powinien dokonać obowiązku 

takiego zgłoszenia w przypadku osób samotnych, gdyż rodzina często mieszka bardzo daleko 

lub w ogóle jej nie ma? 



3 

 

Stanisław Czechura odpowiedział, że ktoś dokonuje pochówku i zazwyczaj ta osoba  

to robi. Dodał, że czasami osoba zgłaszającą jest również pracownik gminy, a nawet jeżeli 

zdarzy się taka sytuacja, że informacja taka dociera do Związku z opóźnieniem, to wcześniej 

naliczone opłaty zostają cofnięte.  

Po omówieniu Informacji o stanie gospodarki odpadami komunalnymi w mieście 

Skórcz, Stanisław Czechura poinformował obecnych na posiedzeniu, że od października 

wszystkich będą czekały duże zmiany, które polegają głównie na nowym sposobie segregacji 

odpadów. Następnie rozdał zebranym Projekt systemu selektywnej zbiórki odpadów 

komunalnych (załącznik nr 4 do niniejszego protokołu). 

Radny Andrzej Laskowski zapytał, czy w związku z nowym systemem selekcji 

odpadów będzie zwiększona liczba pojemników na odpady? 

Stanisław Czechura odpowiedział, że to właśnie nie jest takie proste, gdyż to wszystko 

ma wpływ na cenę wywozu odpadów. Następnie dodał, że w Związku odbył się przetarg, 

który swym zakresem obejmował już nową segregację odpadów i wszystkie oferty były 

powyżej oczekiwań, co skutkowałoby koniecznością zwiększenia opłaty za wywóz odpadów 

o około 10% - 15%. 

Radny Andrzej Laskowski zapytał, czy w złożonych ofertach ujęta była dodatkowa 

liczba pojemników przeznaczonych na nowy podział odpadów, czy ujmowane były worki? 

Stanisław Czechura odpowiedział, że to było zróżnicowane i w jednych przypadkach 

tak jak przy makulaturze wystarczały worki, przy surowcach miały być pojemniki,            

przy bio również miały być pojemniki. Następnie powiedział, że w związku z tak 

niekorzystnym wynikiem pierwszego przetargu, został po zweryfikowaniu oczekiwań 

ogłoszony drugi przetarg. Dodał, że w drugim ogłoszonym przetargu pozostawiono 

wykonawcy i właścicielowi nieruchomości możliwość wyboru, czy pojemnik, czy worek. 

Powiedział również, że jeżeli będzie to dotychczasowy wykonawca, to zapewne zostawi 

pojemniki, które są i dołoży ewentualnie kolejne lub worki. 

Radny Andrzej Laskowski powiedział, że w tej chwili są już trzy pojemniki na odpady 

i jeżeli teraz dojdą jeszcze kolejne, to na posesjach nie będzie  miejsca. 

Następnie Stanisław Czechura powiedział, że dopiero czwartego maja zostanie 

otworzony drugi przetarg i dopiero wtedy będzie wiadomo na czym stoimy. Dodał również, 

że wprowadzony został mechanizm obligatoryjnej zmiany wynagrodzenia wykonawcy                    

w przypadku zmiany częstotliwości odbioru. Następnie poinformował o nowym planie 

częstotliwości wywozu odpadów. 
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Radny Adam Gawrzyał powiedział, że z tego co usłyszał wynika, że mieszkańcy mogą 

się liczyć z podwyżką stawki za wywóz odpadów od miesiąca października. 

Stanisław Czechura odpowiedział, że nie wyrokowałby jeszcze w tej kwestii. Dodał 

również, że Związek liczy na to, iż oferty złożone w kolejnym przetargu będą korzystniejsze        

i dopiero po otwarciu ofert będzie już konkretnie wiadomo, czy grozi nam podwyżka, czy nie. 

Radny Andrzej Laskowski powiedział, że nasz rząd podobno dąży do większej 

ochrony środowiska, a nie dąży do ograniczenia ilości śmieci. 

Stanisław Czechura odpowiedział, że na przykład w skandynawi zaraz przy halach 

sprzedażowych znajdują się hale przeznaczone do recyklingu, na której pozostawia                      

się materiały nadające się do recyklingu i odbiera się za nie pieniądze. Dodał, że u nas 

dopiero o takich sytuacjach zaczyna się mówić. 

Radny Andrzej Laskowski powiedział, że odpadów plastikowych jest obecnie bardzo 

dużo widzi to po swoim gospodarstwie domowym. 

Radny Adam Gawrzyał powiedział, że w materiałach, które otrzymał jest napisane,   

że Związek Gmin Wierzyca liczy na środki finansowe z Unii Europejskiej, w związku z czym 

ma pytanie co będzie jak tych środków Związek nie otrzyma? 

Stanisław Czechura odpowiedział, że Związek otrzymał już środki z WFOŚ                           

na kampanię informacyjno-edukacyjną. 

Radny Adam Gawrzyał powiedział, że edukacja i informacja powinna być od samego 

początku, a nie dopiero teraz, jak są jakieś zmiany. 

Stanisław Czechura odpowiedział, że edukacja trwa cały czas i do dzisiaj kosztowała 

około pół miliona złotych ale niestety nie jest to takie widoczne. Zapytał również radnego 

Gawrzyała, co jego zdaniem powinno się znaleźć w tej kampanii? 

Radny Adam Gawrzyał powiedział, że przykładem braku informacji jest fakt,                    

iż z końcem roku kalendarzowego mieszkańcy nie otrzymali harmonogramu wywozu 

odpadów. 

Stanisław Czechura odpowiedział, że zasada jest taka, iż harmonogram jest cały czas 

taki sam, natomiast jeżeli coś się zmienia, to wtedy jest informacja. 

Radny Adam Gawrzyał powiedział, że się z tym nie zgadza i uważa, że lepsze jest tak 

jak na przykład było to w Gminie Bobowo rozdanie z końcem roku każdemu z mieszkańców 

nowego harmonogramu na rok kolejny. 

Stanisław Czechura odpowiedział, że na pewno każdy otrzymał harmonogram             

w 2015 roku, a teraz zostało to w taki sposób zmodyfikowane, że wykonawca jest 

zobowiązany na każdy rok dać harmonogram wywozów z podaniem dokładnej daty. Dodał 
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jeszcze, że jego zdaniem nie jest zasadne wydawanie publicznych środków na generowanie 

sterty papierów, gdyż większość osób i tak, gdy taki harmonogram otrzyma wyrzuca                     

go do śmieci. Powiedział również, że jest harmonogram dostępny na stronie gdzie każdy            

ma do niego dostęp. 

Radny Adam Gawrzyał powiedział, że starsze osoby mogą mieć problem z dostępem 

do internetu i jego zdaniem najlepsza jest informacja papierowa z harmonogramem wywozu 

odpadów. 

Marcin Hałas – Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej, Przestrzennej                     

i Inwestycji powiedział, że miał ostatnio telefon od starszej osoby, która powiedziała,             

że nie ma drukarki i nie może wydrukować sobie harmonogramu, w związku z czym 

zaproponował tej osobie, aby przyszła do urzędu, gdzie dostanie wydrukowany 

harmonogram. Kontynuując powiedział, że osoba ta powiedziała, że nie będzie nigdzie 

chodzić, a harmonogram chce mieć doniesiony do domu. Następnie powiedział, że wynika          

z tego, że nie do końca chcą mieć ten harmonogram. 

Stanisław Czechura zapytał zebranych na posiedzeniu Komisji o ich zdanie na temat 

drukowania blankietów do wpłat i rozdawania ich mieszkańcom. Powiedział również, że pyta 

o to ze względu na duży koszt drukowania takich blankietów, a wie, że wiele osób składa                

w banku zlecenia stałe, płaci bezpośrednio w banku. Dodał, że koszt jednej operacji 

polegającej na zawiadomieniu o zmianach w stawce wyniósł 300 tyś. zł. 

Przewodniczący Roman Pietrzykowski powiedział, że jego zdaniem blankiety                    

są zbędne tak samo jak dzieje się w gminie, w przypadku podatków, tak również                       

nie otrzymuje się blankietu do wpłaty, a jedynie decyzję z numerem konta. 

Stanisław Czechura powiedział, że drukowanie imiennych blankietów teraz,            

gdy wchodzą przepisy RODO jest też dość kłopotliwe i w związku z tym od przyszłego roku 

wejdzie zasada, że jeżeli ktoś będzie chciał mieć załączony imienny blankiet do wpłaty, 

będzie musiał to zgłosić. 

Przewodniczący Roman Pietrzykowski powiedział, że jest to jego zdaniem dobre 

rozwiązanie, gdyż samo wysyłanie jest już potężnym kosztem. 

Radny Adam Gawrzyał powiedział, że co to jest za koszt 2,50 zł? 

Przewodniczący Roman Pietrzykowski powiedział, że niezależnie, czy będzie 

ściągalność, czy też nie, to koszt będzie wygenerowany. 

Stanisław Czechura powiedział, że wystarczy powiadomić telefonicznie pracownika 

Związku, że chce się otrzymywać blankiet. 
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Marcin Hałas – Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej, Przestrzennej                     

i Inwestycji powiedział, że może należałoby tak zrobić, aby harmonogramy były dostępne              

u kierowców i kto będzie chciał, to sobie od nich taki harmonogram pobierze. 

Stanisław Czechura powiedział, że obowiązkiem przewoźnika jest dostarczenie 

harmonogramu, czy ulotek. Dodał, że nie może zakładać, że wykonawca nie ma dobrej woli 

żeby takiej informacji nie przekazać. Powiedział również, że dużą zasługą burmistrza miasta 

jest sytuacja, w której Związek ma szansę otrzymać środki finansowe z Unii Europejskiej              

na budowę PSZOK-u  w Skórczu, gdzie będzie można dowozić nad wymiarowe ilości 

odpadów, odpady wielkogabarytowe. 

Radny Andrzej Laskowski zapytał, czy do PSZOK-u będzie można samemu prywatnie 

odwozić takie śmieci i za nie płacić.? 

Stanisław Czechura odpowiedział, że tak, a co do opłat, to za odpady komunalne               

nie będzie się na pewno nic płacić. Dodał, że w nowym systemie Związek odejdzie od zbiórki 

odpadów wielkogabarytowych w ten sposób, który jest dzisiaj, gdyż był to ogromny bałagan, 

za który w roku ubiegłym Związek zapłacił 2 mln złotych. 

Radny Andrzej Laskowski powiedział, że widział kiedyś jak zbiórki odpadów 

odbywały się w Szwecji też w takich miejscach jak u nas PSZOK i tam oczywiście 

mieszkańcy mogli przywieźć odpady ale za ich zeskładowanie w tym miejscu płacili. 

Stanisław Czechura odpowiedział, że u nas dla mieszkańców nie ma być opłaty z tego 

tytułu ale o tym wszystkim zadecyduje zgromadzenie. 

Przewodniczący Roman Pietrzykowski powiedział, że osoba może przyjechać z innej 

gminy, a obecnie w dowodach nie ma miejsca zamieszkania i tu będzie dylemat. 

Stanisław Czechura odpowiedział, że na pewno pracownicy Związek będzie się starał 

tak to zrobić, żeby to było dla mieszkańców mieszkających na terenie Związku i wnoszących 

opłaty, a nie dla osób z zewnątrz. Dodał, że przygotowana jest już analiza stanu gospodarki               

za rok 2017, która do końca kwietnia będzie wisiała na stronie Związku, gdyż jest taki 

obowiązek. 

Przewodniczący Roman Pietrzykowski zapytał, czy Związek jako organizacja 

zrzeszająca gminy ma wpływ na Stary Las? 

Stanisław Czechura odpowiedział, że idealny wariant był na początku w 2013 roku, 

kiedy wszystkie gminy zrzeszone w Związku i wszystkie gminy były współwłaścicielami 

Starego Lasu i wtedy było 100% decyzyjności. Dodał, że w tej chwili kiedy Związek Gmin 

nie zrzesza wszystkich członków właścicieli Starego Lasu, Związek jako organizacja                
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nie ma nic do Starego Lasu. Następnie powiedział, że to wyłącznie gminy będące 

udziałowcami Starego Lasu zasiadają w walnym zgromadzeniu. 

Przewodniczący Roman Pietrzykowski zapytał, czy gminy będące w związku i mające 

udziały w Starym Lesie mają pakiet większościowy? 

 Stanisław Czechura odpowiedział, że pakiet większościowy ma miasto Starogard                         

i jeden głos Starogardu przeważa o wszystkim. Dodał, że niestety pewnie nie ma już 

możliwości, aby Związek ponownie zrzeszał wszystkie gminy. 

Radny Adam Gawrzyał zapytał, co byłoby gdyby Rada Miasta Skórcz zdecydowała                        

o wystąpieniu ze Związku? 

Stanisław Czechura odpowiedział, że taką decyzję trzeba podjąć samemu, pamiętając 

o kwotach wpływu 55 tyś zł miesięcznie i 750 tyś zł kosztów rocznie. Dodał, że nie namawia 

ani do jednego, ani do drugiego, gdyż każde z rozwiązań ma swoje plusy i minusy i jego 

zdaniem dopóki nie dojdzie do dekomunalizacji odpadów, to nic dobrego z tego nie wyjdzie. 

Powiedział również, że w organizacji zewnętrznej system finansowy jest klarowny i jeżeli 

chodzi o Związek, to nie ma on innych dochodów jak te, które wpływają. 

Przewodniczący Roman Pietrzykowski zapytał, czy Związek rozwijając się dalej nie 

myślał o stworzeniu przedsiębiorstwa transportującego śmieci? Powiedział również,                        

że poszczególne gminy dofinansowałyby zakup śmieciarek. 

Stanisław Czechura odpowiedział, że osobiście nie wierzy w przedsiębiorstwa 

komunalne, gdyż nie ma przedsiębiorstw komunalnych, które są w dobrej kondycji i działają 

na zasadach rynkowych. Dodał, że jego zdaniem gdyby zostało to wyjęte z gmin, to działając 

na zasadach rynkowych za jakiś czas wszystko by się ułożyło. Powiedział również, że wtedy 

byłaby większa konkurencja, co wpływałoby na ceny. 

Radny Adam Gawrzyał zapytał, czy częstotliwość wywozów będzie identyczna               

jak teraz? 

Stanisław Czechura odpowiedział, że jeżeli chodzi o domki jednorodzinne to papier 

będzie wywożony co 8 tygodni, szkło co 8 tygodni, tworzywa sztuczne co 4 tygodnie, BIO   

co 2 tygodnie w lecie i co 4 tygodnie w zimie, a resztkowe co 2 tygodnie. Dodał, że inna 

częstotliwość wywozów będzie dotyczyła bloków. 

Radny Adam Gawrzyał zapytał, dlaczego koszty wyliczone w ofertach na obsługę 

miasta Skórcz, gdzie zabudowa jest zwarta jest wyższy aniżeli koszt w gminie wiejskiej, 

gdzie rozległość terenu jest dużo większa? 

Stanisław Czechura odpowiedział, że w tym wypadku oferent tak wycenił, a przetarg 

dla wszystkich był rozpisany tak samo. 
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Przewodniczący Roman Pietrzykowski powiedział, że w tej chwili miasto dopłaca               

do wywozu śmieci, gdyż koszt transportu na terenie miasta jest niższy niż na terenie gminy. 

O godzinie 17.40 posiedzenie komisji opuścił radny Andrzej Laskowski oraz radny 

Stefan Wiśniewski. 

Stanisław Czechura odpowiedział, że gdyby wszystkie gminy były zrzeszone,                    

to można by było negocjować indywidualne stawki 

Radny Adam Gawrzyał powiedział, że na przykład w Tczewie płaci się 16 zł za osobę, 

a u nas wychodzi 24,50 zł za osobę i mieszkańcy mówią, że jako jedna osoba nie mają prawie 

nic w koszu i tak naprawdę do takich osób można by było rzadziej przyjeżdżać po śmieci. 

Dodał, że jego marzeniem byłaby sytuacja, gdzie płaci się za swoje śmieci po wcześniejszym 

ich zważeniu przez śmieciarkę. 

Stanisław Czechura powiedział, że ustawodawca nie przewiduje takiej formy 

rozliczenia uzasadniając to tym, że podrożyłoby to w sposób istotny funkcjonowanie systemu. 

Dodał, że ustawodawca brał chyba pod uwagę to, że każdą śmieciarkę trzeba by było 

wyposażyć w wagi i koszt takiej inwestycji po kalkulacji przewyższałby interes społeczny. 

Powiedział również, że jedyną możliwą formą rozliczenia jest rozliczanie od mieszkańca,                  

od gospodarstwa, od wody i od powierzchni. 

Radny Adam Gawrzyał zapytał Stanisława Czechurę o to, czy może zapewnić,                  

że opłata za śmieci nie wzrośnie? 

Stanisław Czechura odpowiedział, że byłby szczęśliwy gdyby nie musiały wzrosnąć 

ale trzeba patrzeć realnie. Dodał, że ta dyskusja w ogóle nie powinna mieć miejsca, gdyż pan 

jako odpowiedzialny radny powinien problem widzieć szerzej, a nie tylko przez pryzmat 

złotówki. Kontynuując powiedział, że ludzie w Polsce chętnie płacą za telefon komórkowy             

w rodzinie średnio, jak podają statystyki ok. 150 zł miesięcznie, a nie możemy zaakceptować 

opłaty 50 zł za inwestowanie w zdrowie własne, naszych dzieci i naszych wnuków. 

Powiedział również, że cały ten system nie powstał po to żeby było taniej, tylko po to żeby 

uratować ziemię. Następnie powiedział, że za wodę ok. 15 lat temu płacił 1 zł, a dzisiaj płaci 

15 zł ale trzeba porównać jaka ta woda była kiedyś, a jaka jest teraz. Dodał, że nie twierdzi,          

iż dzisiejsze stawki są optymalne ale bierzemy wykonawcę za tyle, za ile zechce                          

on świadczyć usługę akceptując nasze wymagania. 

Radny Adam Gawrzyał zapytał Stanisława Czechurę, czy liczy na to, ze kolejny 

przetarg będzie tańszy, gdyż on w to nie wierzy. 

Stanisław Czechura odpowiedział, że liczy na to, że tak, gdyż było widać po reakcjach 

wykonawców, że trochę przesadzili. Dodał również, że bardziej obawia się zmian w ustawie, 
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gdyż tam mogą grozić nam niespodzianki. Powiedział również, ze Unia nie zaakceptuje 

naszego efektu dotyczącego śmieci zmieszanych, gdzie w 2020 roku ma być ich o połowę 

mniej. Kontynuując powiedział, że przez ostatnie pięć lat nie zostało zrobione nic,                 

aby to zmienić. 

Radny Adam Gawrzyał zapytał Stanisława Czechurę, ile pracowników liczy Związek? 

Stanisław Czechura odpowiedział, że na chwilę obecną nie jest w stanie odpowiedzieć 

na to pytanie ale na pewno w sprawozdaniu finansowym wszystko się znajdzie. Dodał, że nie 

zmienia to faktu, iż koszt utrzymania jednego człowieka jest tak naprawdę niczym                        

w porównaniu z toną śmieci. Powiedział również, że systematycznie podnoszona jest opłata 

marszałkowska za składowanie odpadów, których do 2035 roku na składowisku ma być tylko 

10%, a obecnie jest 80 %. 

W związku z brakiem dalszych spraw do omówienia, Przewodniczący Komisji 

Gospodarczej Roman Pietrzykowski zakończył posiedzenie komisji o godz. 17.50. Protokół 

zawiera 9 ponumerowanych stron maszynopisu i 4 załączniki.  

 

 

Przewodniczący Komisji Gospodarczej 

 

    Roman Pietrzykowski 

 

Protokolant: Sylwia Rynkiewicz 

Skórcz, dnia 30.04.2018 r.  


